
Od: Andrzej Sączek <andrzejsaczek1973@gmail.com>
Data: 2019-05-07 19:06:03+02

Do: rada.miasta@um.rybnik.pl

Temat: 2019/93595 - Oświetlenia dróg w dzielnicy Chwałęcice (Od: Andrzej Sączek <andrzejsaczek1973@gmail.com>)

Sprawa: BR.0003.205.2019

Szanowny Panie Prezydencie
 
Bardzo proszę o zabudowanie po jednym punkcie świetlnym na istniejących słupach w poniższych lokalizacjach:
 
Jeden punk świetlny przy ulicy Rudzkiej nr 261b
 
Jeden punkt świetlny przy ulicy Marusarzówny nr 45F (ponowna prośba - odpowiedź pozytywna niezrealizowana)
 
Bardzo dziękuję z góry i serdecznie pozdrawiam
 
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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